
Zápis č. 5/6/2011 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
16. júna 2011 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Milan Antol, Dóra Hushegyiová, Michal Jesenko, Martin 
Kabát, Miroslav Kollár, Andrej Miklánek, Ildikó Nagy, Vladimír Slovák, Vladimír Talian 
Hostia: Miloslava Zemková – generálna riaditeľka RTVS (ďalej len „GR RTVS“) 
Ľuboš Machaj – štatutárny zástupca GR RTVS pre SRo a riaditeľ Sekcie programu  
Ing. Peter Ondro – štatutárny zástupca GR RTVS pre STV a riaditeľ Sekcie ekonomiky  
Daniela Vašinová – riaditeľka Sekcie GR RTVS 
Miesto konania: Bratislava, Mýtna 1, zasadačka GR RTVS  
 
Rokovanie zvolal, otvoril a viedol predseda Rady RTVS M. Kollár. Na začiatku zasadnutia 
privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 7 členov Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa. 
 
Rokovanie bolo zvolané s nasledovným programom: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania, voľba overovateľa zápisu.  
2.  Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3.  Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 
písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS a informácia o verejných 
obstarávaniach; 

c) informácia o kontrole použitia prostriedkov zo zmluvy so štátom za rok 2010 
a o realizácii zmluvy so štátom na rok 2011; 

d) informácia o priebehu hromadného prepúšťania; 
e) informácia o priebehu vypínania analógového terestriálneho TV vysielania; 
f) informácia o ukončení vysielania Trojky; 
g) rôzne. 

4.  Návrh na odpredaj nepotrebného nehnuteľného majetku (spravodajca M. Kabát)  
5.  Návrh na vymenovanie kandidáta/ov na člena dozornej rady obchodnej spoločnosti 

RTVS, s.r.o. v zmysle par. 8 ods. 1. písm. n) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS 
(spravodajca M. Jesenko) 

6.  Informácia o stave riešenia webovej prezentácie RTVS a jej organizačných zložiek 
Slovenskej televízie a Slovenského rozhlasu  

7.  Sťažnosti a podnety. 
8.  Rôzne 

a) Informácia o rozhodnutiach Rady pre vysielanie a retransmisiu. 
b) Korešpondencia. 

 
M. Kollár navrhol doplniť ako bod č. 6 Informáciu o návrhu novely zákona o RTVS. 
M. Kollár dal hlasovať o svojom návrhu: 
Členovia Rady RTVS schválili návrh na doplnenie programu: 
 
M. Kollár informoval, že návrh na doplnenie programu predložil aj M. Antol s vlastným 
návrhom na novelizáciu zákona o RTVS. Informoval, že po dohode s M. Antolom sa oba 
návrhy prerokujú spoločne v rámci doplneného bodu. 
M. Kollár dal hlasovať o programe rokovania ako o celku: 
Uznesenie č. 43/2011: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v navrhnutom znení:  

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania, voľba overovateľa zápisu.  
2.  Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3.  Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 
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b) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 
písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS a informácia o verejných 
obstarávaniach; 

c) informácia o kontrole použitia prostriedkov zo zmluvy so štátom za rok 2010 
a o realizácii zmluvy so štátom na rok 2011; 

d) informácia o priebehu hromadného prepúšťania; 
e) informácia o priebehu vypínania analógového terestriálneho TV vysielania; 
f) informácia o ukončení vysielania Trojky; 
g) rôzne. 

4.  Návrh na odpredaj nepotrebného nehnuteľného majetku (spravodajca M. Kabát)  
5.  Návrh na vymenovanie kandidáta/ov na člena dozornej rady obchodnej spoločnosti                          

RTVS, s.r.o. v zmysle par. 8 ods. 1. písm. n) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS 
(spravodajca M. Jesenko) 

6.  Informácia o návrhu novely zákona o RTVS 
7.  Informácia o stave riešenia webovej prezentácie RTVS a jej organizačných zložiek 

Slovenskej televízie a Slovenského rozhlasu  
8.  Sťažnosti a podnety. 
9.  Rôzne 

a) Informácia o rozhodnutiach Rady pre vysielanie a retransmisiu. 
b) Korešpondencia. 

 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kollár, A. Miklánek, I. Nagy,  

V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0    
Neprítomní: 2 / M. Kabát, V. Slovák /   
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2.  Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
M. Kollár informoval členov Rady RTVS o stave plnenia jednotlivých uznesení rady. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 44/2011: 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia: 
Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

12. Plní sa priebežne Harmonogram predkladania materiálov 
vyplývajúcich zo zákona o RTVS 

16. Plní sa priebežne Zvolávanie zasadnutí rady 

22. Plní sa priebežne Rada požiada o písomnú informáciu o stave 
hromadného prepúšťania 

27. 
Úloha trvá, vyhodnotí sa po 
prípadnom podpísaní dodatku 
č. 3. Zmluvy so štátom 

 

28. Úloha trvá, vyhodnotí sa po 
uplynutí termínu  Správu o opatreniach k správe NKÚ do 30. 6. 

31. Nevyhodnocuje sa   
32. Nevyhodnocuje sa   
33. Nevyhodnocuje sa   
34. Nevyhodnocuje sa   
35. Splnené  
36. Nevyhodnocuje sa   
37. Nevyhodnocuje sa   
38. Splnené  

39. Úloha trvá, vyhodnotí sa po 
uplynutí termínu  

40. Splnené  
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41. Splnené  
42. Splnené  
 
Za: 8 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kollár, A. Miklánek, I. Nagy,  

V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0    
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  
a. Informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
P. Ondro oboznámil členov Rady RTVS o výsledkoch hospodárenia za január – máj 2011. 
Uviedol, že hospodársky výsledok RTVS je pozitívny. 
Ľ. Machaj informoval o programových záležitostiach, ktoré sa udiali od ostatného zasadnutia 
Rady RTVS. Skonštatoval, že boli do svojich funkcií uvedení noví riaditelia jednotlivých 
programových služieb a centier. 
Otázky z členov Rady RTVS položili A. Miklánek, I. Nagyová a M. Kollár. 
Zaujímali sa najmä o to, v ktorých zložkách sa darilo šetriť najviac, či sa šetrenie prejavilo 
viac v STV alebo v SRo a aký je podiel čerpania nákladov v STV a SRo oproti plánu. 
b. Informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h) 
zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS a informácia o verejných obstarávaniach 
M. Zemková odprezentovala predložený materiál a poskytla podrobnosti k verejným 
obstarávaniam.  
P. Ondro poskytol základné informácie o pripravovaných verejných obstarávaniach.  
Členovia Rady RTVS sa zaujímali predovšetkým o obstarávanie týkajúce sa správy budov. 
P. Ondro informoval o tomto verejnom obstarávaní podrobnejšie a odpovedal na všetky 
otázky. 
M. Kollár sa informoval o spôsobe zvolenia metódy verejného obstarávania, keďže pri 
väčšine obstarávaní je zvolená metóda verejnej súťaže, len pri jednom bolo zvolené 
rokovacie konanie bez zverejnenia a pri obstarávaní autoparku užšia súťaž, M. Kollár sa 
zaujímal o dôvody voľby takejto metódy. 
M. Zemková informovala o ukončenom verejnom obstarávaní na autopark RTVS. 
M. Kollár požiadal v tejto súvislosti GR RTVS o písomnú informáciu o výsledku tohto 
verejného obstarávania. 
c. informácia o kontrole použitia prostriedkov zo zmluvy so štátom za rok 2010 
a o realizácii zmluvy so štátom na rok 2011 
M. Zemková informovala, že dodatok č. 3 zatiaľ nie je podpísaný a ak by aj do konca júna 
prišlo k rozhodnutiu o tomto dodatku, RTVS by mal vážne problémy s realizáciou takejto 
zmluvy, vzhľadom na krátke časové obdobie, kedy by sa mal realizovať. Informovala, že 
kontrola prostriedkov bola ukončená a 17.6. by malo MK SR doručiť výsledný protokol. 
Vyzerá to podľa nej tak, že bude musieť RTVS istú časť finančných prostriedkov vrátiť. 
P. Ondro informoval o 4 spôsoboch spolufinancovania koprodukčných projektov. 
M. Zemková v tejto súvislosti informovala radu, že pripravuje odpoveď na list predsedu 
Asociácie nezávislých producentov.  
d. informácia o priebehu hromadného prepúšťania 
M. Zemková informovala, že kým na začiatku roka bol stav zamestnancov RTVS 1596, tak 
ku 30.4. je stav 1492 a nebola doručená zatiaľ ani jedna výpoveď, ide sa cez dohody.  
Členovia Rady RTVS sa zaujímali o to, či odišlo viac ľudí z STV alebo SRo a aký je konečný 
plán počtu zamestnancov. 
M. Zemková odpovedala, že viac ľudí odišlo z STV a plánovaný optimálny stav v RTVS je 
1200. 
f. informácia o kontrole použitia prostriedkov zo zmluvy so štátom za rok 2010 
a o realizácii zmluvy so štátom na rok 2011 
M. Zemková informovala, že RTVS riadne nahlásil Rade pre vysielanie a retransmisiu 
ukončenie vysielania Trojky a nejde o vrátenie licencie. 
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Ľ. Machaj informoval členov rady o vplyve ukončenia vysielania Trojky na programovú 
štruktúru Dvojky. 
Otázky z členov Rady RTVS položili V. Slovák a I. Nagy. 
Zaujímali sa o to, či sa plánuje zmeniť štruktúra Dvojky a čo sa stane s magazínovými 
reláciami vysielanými na Dvojke, či sa budú presúvať kvôli športovým podujatiam. 
Na otázky členov rady odpovedal Ľ. Machaj a skonštatoval, že program sa bude robiť tak, 
aby bol šport zastúpený na Dvojke a v roku 2012 sa nepočíta s obnovením Trojky. 
e. informácia o priebehu vypínania analógového terestriálneho TV vysielania 
R. Oravec informoval, že prechod na digitálne vysielanie prebieha podľa harmonogramu. 
Informoval, že Jednotka a Dvojka bude mať menšie pokrytie ako počas analógového 
vysielania. Skonštatoval, že ešte dnes sa zúčastní rokovania so spoločnosťou Towercom, 
ktorá zabezpečuje šírenie vysielania, takže na najbližšom rokovaní Rady RTVS bude vedieť 
poskytnúť podrobnejšie informácie. 
Členovia Rady RTVS sa pýtali najmä na to, či zníženie pokrytia nemá vplyv na výber úhrad 
za služby verejnosti a ktoré oblasti sú najproblematickejšie čo sa týka pokrytia. 
P. Ondro uviedol, že pokles výberu úhrad za služby verejnosti je minimálny a R. Oravec 
skonštatoval, že problematické miesta sa nedajú nejako všeobecne uviesť, sú to konkrétne 
obce, resp. časti obcí. 
g. rôzne 
M. Zemková v rámci tohto bodu poskytla operatívne informácie o fungovaní RTVS. Uviedla, 
že 30.5. prebehla pracovná návšteva zo Senátu ČR a Výboru NR SR pre kultúru a médiá 
a poslanci sa zaujímali  o priebeh fúzie STV a SRo. Informovala, že určila vnútorné členenie 
štúdií v Banskej Bystrici a v Košiciach. Skonštatovala, že výstup z rozhodnutia Najvyššieho 
súdu SR v kauze „DPH“ je ten, že RTVS bude žiadať naspäť neoprávnene vyrúbenú 
a odvedenú DPH. V celkovej čiastke ide o 5 mil. €. Ďalej informovala, že RTVS má dôvod sa 
domnievať, že bývalý GR STV Š.N. konal v rozpore s povinnosťou hospodárneho 
a efektívneho nakladania s majetkom STV a s právnymi predpismi o verejnom obstarávaní, 
čím voči nemu existuje podozrenie zo spáchania trestného činu porušovania povinnosti pri 
správe cudzieho majetku a trestného činu machinácií pri verejnom obstarávaní a verejnej 
dražbe. STV a následne RTVS v súvislosti s týmto konaním vznikla škoda minimálne vo 
výške 127 505,15 €, pričom jej zároveň hrozí vznik ďalšej škody vo výške 4 470 653,30 €. 
Uviedla, že z tohto dôvodu podala RTVS 15.6.2011 na p. Š.N. oznámenie o skutočnostiach 
nasvedčujúcich spáchaniu trestného činu. 
Členovia Rady RTVS sa zaujímali o to, kedy je reálne, že RTVS peniaze z vrátenia DPH 
bude mať k dispozícii. 
P. Ondro skonštatoval, že je ťažké odhadnúť, kedy sa všetky peniaze z DPH vrátia, ale 
RTVS sa bude snažiť, aby to bolo v čo najskoršom termíne. 
 
4. Návrh na odpredaj nepotrebného nehnuteľného majetku  
M. Kollár uviedol, že nahradí neprítomného spravodajcu tohto bodu M. Kabáta a požiadal 
o uvedenie predloženého materiálu. 
M. Zemková odprezentovala materiál, ktorý bol predložený s nasledujúcou dôvodovou 
správou: 
„Generálna riaditeľka Rozhlasu a televízie Slovenska predkladá, v zmysle platných právnych 
predpisov, Rade Rozhlasu a televízie Slovenska na schválenie návrh na prevod vlastníctva 
prebytočných nehnuteľností Rozhlasu a televízie Slovenska. Ide o nehnuteľnosti v Pavčinej 
Lehote a Liptovskom Jáne, ktoré sa doteraz využívali na rekreáciu zamestnancov RTVS. 
Rekreačné zariadenia sú dlhodobo stratové a ich vyťaženosť sa pohybuje na úrovni  od 12 – 
30 % (viď prehľad nákladov a výnosov na prevádzku účelových rekreačných zariadení za 
posledné tri roky). Uvedené nehnuteľnosti v súčasnosti neslúžia a ani v budúcnosti nie je 
predpoklad, že budú využívané na plnenie základných úloh alebo na plnenie iných úloh 
RTVS. Z uvedeného dôvodu navrhujem odpredaj uvedených nehnuteľností formou verejnej 
obchodnej súťaže.„ 
M. Kollár, ako spravodajca tohto bodu, skonštatoval, že materiál obsahuje všetky náležitosti, 
ktoré umožňujú Rade RTVS o tomto návrhu rozhodnúť. Pripomenul, že Rada STV už 
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v minulosti schválila predaj predmetného majetku. Vtedy sa ho však nepodarilo predať za 
zákonom stanovenú minimálnu cenu a STV ho prevádzkovala naďalej.  
Členovia Rady RTVS sa v diskusii zaoberali aj negatívnym postojom odborov k predaju 
predmetných nehnuteľností, aktuálnym technickým stavom nehnuteľností a tým, či sa dá 
zabezpečiť rekreácia zamestnancov RTVS iným spôsobom. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 45/2011: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. c) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrh na odpredaj nepotrebného nehnuteľného majetku RTVS, 
rekreačných zariadení v Liptovskom Jáne a Pavčinej Lehote v nasledujúcej špecifikácii: 

- rekreačné zariadenie RTVS Liptovský Ján, vrátane pozemku, parc. č. 3497/6, 
- rekreačné zariadenie RTVS Pavčiná Lehota, vrátane pozemku, rodinný dom parc. 

č. 2722/1, pozemky parc.č. 2722/1, 2722/2,  2723/3, rodinný dom na parc. č. 2640/1, 
spoločenský objekt, súp. č. 521 na parc. č. 2640/2 a pozemky parc. č. 2639,  2640/1,  
2640/2,  2640/3  

a žiada GR RTVS o priebežné informovanie o procese odpredaja týchto nehnuteľností. 
T: priebežne 
Z. GR RTVS 
 
Za: 9 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, A. Miklánek,  

I. Nagy, V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0    
Neprítomní: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
5. Návrh na vymenovanie kandidáta/ov na člena dozornej rady obchodnej 

spoločnosti RTVS, s.r.o. v zmysle par. 8 ods. 1. písm. n) zákona č. 532/2010 Z. z. 
o RTVS 

M. Kollár uviedol materiál, ktorý predložil s nasledujúcou dôvodovou správou: 
„Vzhľadom na aktuálny stav riešenia problematiky financovania RTVS, z ktorého vyplýva, že 
minimálne v nasledujúcom roku bude pokračovať financovanie prostredníctvom úhrad 
verejnosti za televízne a rozhlasové vysielanie poskytované RTVS, bude pokračovať činnosť 
dcérskej spoločnosti RTVS, prostredníctvom ktorej sa vyberajú poplatky za úhrady verejnosti 
– RTVS, s.r.o. 
Z tohto dôvodu pokladám za dôležité realizovať zákonnú kompetenciu Rady RTVS navrhnúť 
do dozornej rady tejto spoločnosti svojich zástupcov v zmysle par. 8. ods. 1. písm. n) zákona 
č. 532/2010 Z. z. o RTVS, keďže v súčasnosti je dozorná rada RTVS, s.r.o. obsadená štyrmi 
členmi, ktorých navrhli ešte Rada STV a Rozhlasová rada. 
Z dôvodu zachovania kontinuity navrhujem ponechať dvoch pôvodných členov dozornej rady 
a dvoch vymeniť kandidátmi Rady RTVS. 
Vzhľadom na potrebnú odbornosť kandidátov navrhujem ako kandidátov rady Ing. M. Kabáta 
a JUDr. M. Jesenka.“ 
M. Kollár uviedol, že pár hodín po odoslaní tohto materiálu dostal informáciu o tom, že 
v pripomienkovom konaní je zákon, ktorý hovorí o zmene spôsobe financovania RTVS. 
Napriek tomu, aj vzhľadom na to, že nie je jasné ako bude prebiehať legislatívny proces, 
navrhuje, aby Rada RTVS nominovala svojich kandidátov. 
M. Jesenko, ako spravodajca tohto bodu, uviedol, že toto patrí do kompetencie Rady RTVS 
a nedá sa dnes povedať, aký model financovania RTVS bude v budúcnosti zvolený. Vyslovil 
súhlas so svojou kandidatúrou. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 46/2011: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. n) zákona č. 532/2010 o RTVS, navrhuje Ing. Mgr. 
Martina Kabáta a JUDr. Michala Jesenka za členov Dozornej rady RTVS, s.r.o. a odporúča 
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GR RTVS, aby ako štatutárna zástupkyňa jediného spoločníka tejto spoločnosti zabezpečila 
túto zmenu v orgánoch RTVS, s.r.o. a informovala Radu RTVS o vykonanej zmene. 
T: 31.7.2011 
Z. GR RTVS 
 
Za: 8 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kollár, A. Miklánek, I. Nagy,  

V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 1 / M. Kabát /    
Neprítomní: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
6. Informácia o návrhu novely zákona o RTVS 
M. Kollár informoval, že v rámci tohto bodu by mali odznieť základné informácie k návrhu 
zákona, ktorý je momentálne v pripomienkovom konaní a prerokuje sa aj návrh novelizácie 
zákona RTVS, ktorý predložil M. Antol. Skonštatoval, že kľúčová vec, ktorú rieši návrh 
novelizácie zákona o RTVS z MK SR je okrem niektorých parciálnych vecí aj spôsob 
financovania RTVS od budúceho roku. Je to zrušenie úhrad za služby verejnosti a zrušenie 
zmluvy so štátom a prechod na financovanie zo štátneho rozpočtu, pričom výška 
financovania je definovaná ako 0,142 % HDP za kalendárny rok, pričom je garantovaná 
minimálna suma 90 mil. € na každý kalendárny rok.  
M. Zemková skonštatovala, že niektoré veci boli konzultované s ministerstvom a boli aj 
zapracované. Informovala, že RTVS ešte bude pripomienkovať preložený zákon cez 
pripomienkovacie konanie. Priblížila svoj názor na konkrétne navrhované zmeny.  
M. Kollár poznamenal, že príjmy na rok 2012 sa počítajú z HDP za rok 2010 a vychádza to 
približne na 93,5 mil. € na rok 2012. 
M. Zemková uviedla, že RTVS nemôže uvažovať o reklame ako o významnom zdroji 
dofinancovania, keďže podiel reklamy v STV klesá. Pri takej sume, ako bola spomenutá, 
bude podľa nej RTVS stále fungovať s reštrikčným rozpočtom a v žiadnom prípade sa 
nebude dať hovoriť o rozvoji. 
V diskusii sa členovia Rady RTVS zaujímali predovšetkým o spôsob vyplácania finančných 
prostriedkov. 
M. Kollár upozornil, že paragraf, ktorý hovorí o výške ročného príspevku, je napísaný tak, že 
umožní poslať RTVS iba minimálnu sumu 90 mil. € aj v prípade, ak by suma vypočítaná 
zákonným koeficientom z HDP bola vyššia. Odporučil, aby bol tento paragraf zmenený, 
pretože pôvodný zámer bol pravdepodobne ten, že v prípade, že by sa HDP vyvíjal 
negatívne a nevyšlo by to ani tých 90 mil. € , aby RTVS malo aspoň túto sumu garantovanú. 
Myslí si však, že tak ako to je napísané teraz, sa to môže otočiť a v prípade, že vyjde RTVS 
suma napríklad 120 mil. €, tak je štát povinný dať iba minimálnu sumu 90 mil. €. 
Diskutovalo sa aj o možnostiach, keby nebol schválený štátny rozpočet, ako sa prišlo ku 
koeficientu na výpočet predmetnej sumy, či sa nedá navýšiť a či je táto suma 
odkonzultovaná aj s inými ministerstvami ako je MK SR. 
M. Kollár zrekapituloval, že návrh zákona o RTVS bude GR RTVS pripomienkovať z hľadiska 
technických detailov realizovateľnosti a členovia Rady RTVS si dohodnú ďalší postup.  
M. Antol predniesol svoj návrh na novelizáciu zákona o RTVS vo vzťahu k postaveniu 
regionálnych štúdií. Skonštatoval, že je jeden z iniciátorov petície, v rámci ktorej je bod, že 
podiel vysielania štúdií RTVS Banská Bystrica a Košice na celoštátnych vysielacích 
okruhoch musí byť najmenej 20% z celkového vysielacieho času a na tento cieľ musí byť 
vyčlenených minimálne 20% z celkového rozpočtu RTVS zvlášť pre televízne a zvlášť pre 
rozhlasové vysielanie. Ďalej predstavil ďalšie navrhované zmeny v zákone o RTVS – 
prevzatie paragrafového znenia z českého zákona, konkrétne tej časti, v ktorej sa hovorí 
o regionálnych štúdiách. Zvýšenie výroby v regionálnych štúdiách by podľa neho prinieslo 
šetrenie finančných prostriedkov pre RTVS a samostatnosť regionálnych štúdií by umožnila 
čerpať aj niektoré granty z EÚ, ktoré sa teraz nedajú čerpať z dôvodu, že sídlo RTVS je 
v Bratislave. 
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M. Zemková skonštatovala, že vzhľadom na to, že materiál dostala k dispozícii dnes, môže 
k tomu zaujať iba parciálne stanovisko. Nemožno sa podľa nej odvolávať na zákon o Českej 
televízii pretože tam je situácia úplne iná a je tam aj úplne iný rozpočet. Rovnako sa podľa 
nej nedá v jednej časti RTVS šetriť a ďalšie dve organizačné zložky rozvíjať. Nemyslí si, že 
zákon by nemal určovať organizačnú štruktúru RTVS . 
Členovia Rady RTVS v diskusii uviedli, že je možné sa rozprávať o jednotlivých veciach, 
ktoré sa dajú vyrábať v regionálnych štúdiách a o zmysluplnom rozvoji regionálnych štúdií, 
ale nemalo by sa do zákona dávať konkrétne percento.  
M. Kollár navrhol, aby členovia Rady RTVS svoje prípadné pripomienky k návrhu MK SR na 
novelizáciu zákona o RTVS doručili do 7 dní na sekretariát a následne sa, podľa počtu 
pripomienok, zvolí ďalší postup, napr. zvolá mimoriadne rokovanie, resp. rokovanie 
plánované na 7.7. sa preloží o týždeň skôr. 
 
M. Antol predložil návrh na uznesenie a M. Kollár dal o ňom hlasovať: 
„Rada RTVS podporuje petíciu za zmenu zákona RTVS  č. 532/2010 Z. z. o RTVS. Rada 
konštatuje, že súčasná legislatívna úprava fungovania RTVS je z pohľadu postavenia a 
ďalšieho rozvoja regionálnych štúdií ( štúdio RTVS BB a štúdio RTVS KE) a ich poslania, 
ktoré by mali plniť nedostatočná a nevyhovujúca. Apeluje na poslancov Národnej rady SR, 
aby zvážili novelizáciu zákona o RTVS, ktorá by riešila existenciu a postavenie štúdií ako 
samostatných organizačných a samostatne hospodáriacich zložiek, pôsobnosť, úlohy a 
minimálny rozsah programovej služby štúdií či pôsobnosť Rady RTVS vo vzťahu k 
zriaďovaniu a rušeniu štúdií. V nadväznosti na toto uznesenie rada zriaďuje pracovnú 
skupinu, ktorá špecifikáciu legislatívneho zámeru, prípadne paragrafové znenie návrhu 
novely zákona o RTVS č. 532/2010 Z. z. pripraví ako podklady na rokovanie výboru 
Národnej rady SR pre kultúru a média.“ 
 
Za: 1 / M. Antol / 
Proti: 4 / M. Jesenko, M. Kabát,  A. Miklánek, V. Talian /    
  
Zdržali sa: 3 / M. Kollár, I. Nagy, V. Slovák /    
Neprítomný: 1  / D. Hushegyiová / 
Návrh na uznesenie nebol schválený. 
 
A. Miklánek v zmysle výstupov z diskusie o návrhu M. Antola predložil návrh na uznesenie 
a M. Kollár dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 47/2011: 
Rada RTVS vytvorí priestor na diskusiu o čo možno najefektívnejšom zapojení regionálnych 
štúdií do výroby a vysielania tak, aby sa využil ich personálny a technický potenciál v záujme 
rozvoja RTVS ako celku. 
 
Za: 7 / M. Antol, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, A. Miklánek, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 1 / V. Talian /    
Neprítomný: 1 / D. Hushegyiová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
7. Informácia o stave riešenia webovej prezentácie RTVS a jej organizačných 

zložiek Slovenskej televízie a Slovenského rozhlasu 
M. Kollár informoval, že tento bod zaradil z dôvodu, že sa množia podnety k rozhlasovému 
webu, ktorý má mnoho nedokonalostí, a aj k webu RTVS. Požiadal o informácie vo vzťahu 
k riešeniu korporátneho webu a riešeniu rozhlasového webu. 
M. Zemková uviedla, že web RTVS sa momentálne, v transformačnom období, vníma len 
ako doplnková služba, ktorá má plniť základnú informačnú pozíciu. V pripravovanej 
Koncepcii rozvoja programovej služby sa však už objaví aj web ako samostatné médium. 
Vie, že z technického hľadiska sú s webom problémy, pretože jednotlivé weby STV a SRo 
nie sú kompatibilné a nie je ich možné na súčasnej platforme zjednotiť a momentálne sa 
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hľadá spôsob, ako by to možné bolo. Uviedla, že momentálne sú tu problémy technického 
a technologického charakteru, personálneho charakteru a problém nekompatibility.  
B. Široký, vedúci Odboru IT, informoval, že problémy vychádzajú z toho, že sa implementuje 
okrem digitalizácie aj nový vysielací systém a všetky tieto veci spolu úzko súvisia. Uviedol, 
že momentálne sa fixuje stav tak, aby web archív fungoval čo najlepšie a pripravuje sa nová 
koncepcia na komplexné riešenie. Je prístupný prípadnej diskusii o konkrétnych problémoch. 
I. Nagyová sa informovala ako sa bude pracovať s podnetom, ktorý poslal poslucháč O. 
Rosik a upozorňuje na chyby webu z hľadiska zrakovo postihnutých používateľov. 
B. Široký uviedol, že tieto chyby sa budú odstraňovať a plánuje sa aj s spolupráca s Úniou 
nevidiacich, ktorá by mala otestovať jednotlivé časti webu. Zároveň navrhol členom rady 
v prípade ich záujmu informatívne stretnutie na detailnejšie vysvetlenie súčasných 
problémov. 
M. Kollár navrhol, aby bola Rada RTVS priebežne informovaná o riešení spomínaných 
problémov. 
 
8. Sťažnosti a podnety 
M. Kollár informoval, že časť podnetov bola vybavená v minulom bode, keďže sa týkali webu. 
Uviedol, že ďalší podnet sa týkal vysielania SRo – sťažnosť na reláciu Pálenica B. Filana, na 
ktorý GR RTVS dala písomné stanovisko. 
M. Antol informoval, že minulý týždeň bolo z technických príčin zrušené vysielanie 
Rusínskeho magazínu. Chápe, že môžu existovať technické dôvody, ale asi by sa to mohlo 
lepšie odkomunikovať a poslucháči nevedeli, že tento magazín sa vysielať nebude. Navrhol, 
že by STV mohla tieto veci komunikovať aj v spravodajstve, alebo aj iným spôsobom ako len 
v „kraule“. 
Ľ. Machaj uviedol, že do poslednej chvíle sa čakalo, či sa technický problém nepodarí 
odstrániť. Informoval, že tento problém trval 24 hodín, ale podarilo sa ho odstrániť. Osobne 
vydal rozhodnutie, že sa o tom bude informovať „kraulom“, pretože predtým neboli žiadne 
živé relácie.  
M. Antol predniesol aj sťažnosť, o zrušení účasti režiséra Semana na príprave 
Ekumenického koncertu, ktorý sa už aj s tvorivým tímom zúčastňoval na obhliadkach 
priestoru a potom vyšlo od vedenia RTVS, že tento režisér na tom robiť nesmie. 
M. Kollár upozornil, že nie je v kompetencii Rady RTVS zasahovať do výberu 
spolupracovníkov. 
M. Zemková skonštatovala, že kto iný má zasahovať do výroby a tvorby programov, keď nie 
interné prostredie RTVS. Vysvetlila, že je to rozhodnutie riaditeľky Sekcie výroby RTVS, 
našla iný spôsob ako zabezpečiť výrobu týchto relácii. Súhlasí s jej rozhodnutím, pretože 
nevidí dôvod, prečo by sa malo uprednostňovať externé prostredie pred interným.  
M. Kollár informoval o ďalšom podnete od J. Zetyáka, člena činohry ŠD v Košiciach, ktorý sa 
na Radu RTVS obracia v súvislosti s prosbou o pomoc pri rozdeľovaní dabingov RTVS, aby 
ostal zachovaný pomer rozdelenia 80% Bratislava - 13% Košice a 7% Banská Bystrica. 
Skonštatoval, že nie je kompetencia Rady RTVS určovať manažmentu RTVS podiel výroby 
dabingu v regiónoch. 
M. Zemková uviedla, že sa presúvajú kapacity z dcérskej spoločnosti do interného prostredia 
a registruje niekoľko podnetov z externého prostredia, aby sa udržali aj iné výrobné kapacity, 
ako sú v RTVS. Skonštatovala, že bude uprednostňovať interné kapacity RTVS s tým, že 
plánujú využívať aj mimobratislavských tvorcov. 
 
9. Rôzne 
a. Informácia o rozhodnutiach Rady pre vysielanie a retransmisiu 
M. Kollár skonštatoval, že od ostatného rokovania Rada RTVS neobdržala žiadne 
právoplatné rozhodnutie z Rady pre vysielanie a retransmisiu.  
b. Korešpondencia 
M. Kollár informoval členov Rady RTVS o došlej a odoslanej korešpondencii. 
c. Rôzne 
M. Antol sa spýtal, či už je vypracovaný manuál k možnostiam uchádzať sa o prostriedky zo 
zmluvy so štátom. Informoval, že sa na neho obracajú viacerí tvorcovia. 
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M. Kollár pripomenul, že existuje odporúčacie uznesenie, aby manažment RTVS vypracoval 
pravidlá pre spoluprácu s nezávislými producentmi a je na zváženie manažmentu RTVS, či 
chce takéto pravidlá mať. 
M. Zemková potvrdila, že manažment RTVS takýto manuál chce mať a zadala úlohu na jeho 
vypracovanie. V prípade, že vydá takýto metodický pokyn, Rada RTVS ho dostane v plnom 
znení na vedomie. 
M. Kollár ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
V Bratislave 22.06.2011. 
 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

 
 
 
 
Miroslav Kollár 

       predseda Rady  
Rozhlasu a televízie Slovenska 
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podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk 


